

《单词百科:scarcity是什么意思?scarcity怎么发音?scarcity的解释和用法》

英语单词scarcity是什么意思?scarcity怎么读?scarcity怎么发音?简答网为您整理了scarcity的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



scarcity怎么读

scarcity的读音:[' ske ə s ə ti]

scarcity的意思

1、n.不足, 缺乏;稀少;萧条;

scarcity的近义词

1、**absence** n.缺席, 缺勤;缺乏, 缺少, 无;心不在焉, 不注意;

2、**dearth** n.缺乏, 稀少;

3、**deficiency** n.缺乏, 不足;缺点, 缺陷;不足额;

4、**deprivation** n.剥夺;丧失;免职, 废止;

5、**drought** n.干旱 (时期), 旱季;旱灾;(长期的) 缺乏;枯竭;

scarcity的反义词

1、**abundance** n.丰富, 充裕;大量, 极多;盈余;丰度;

scarcity的双语例句

1、The traditional economics studies the inner laws of economic growth on the acknowledgement of resources scarcity.

传统经济学在承认资源稀缺的前提下,研究经济增长的内部规律.

2、Economics must still contend with scarcity as a basic fact of life.

经济学仍然必须和稀缺相周旋,把稀缺当作生活中一种基本的事实.

3、And scarcity will worsen with global warming, the central government warned in a directive.

中央政府在指示中警告说,全球变暖对水资源枯竭起到恶化作用.

4、The scarcity of fruit was caused by the drought.

水果供不应求是由于干旱造成的.

5、The scarcity of skilled workers is worrying the government.

熟练工人的缺乏困扰着政府.

6、Gold is valued not for its scarcity, but as a hedge against inflation.

因为黄金的价值不在于其是一种稀缺资源,而在于它在通货膨胀中的保值作用.

7、Strange diseases are known for their peculiarity, bizarreness and scarcity.

怪病以奇特、怪异、罕见而得名.

8、The nature of commodity is the characteristic of usefulness, scarcity, limit and exchange.

商品的本质属性是有用性、稀缺性、有限性和交换性。

9、In periods of speedy progress, It seems, stubborn reactionaries at least enjoy a certain scarcity value.

看起来,在快速进步时期,顽固的反动分子至少享受了一定的稀缺性价值。

10、Is water scarcity being caused by climate change?

水短缺是由气候变化引起的吗?

11、Singapore is a scarcity of land resources of the city state.

新加坡是一个土地资源匮乏的城市型国家。

12、a time of scarcity

物资短缺时期

13、a scarcity of resources

资源短缺

14、But there are risks to using false scarcity as a strategy.

但是,使用短缺错觉这种营销策略是有风险的。

15、That would only betoken for us seven years of plenty and seven years of scarcity.

那只是预示我们将有七年丰收和七年饥荒。

16、Costs, not physical scarcity, are the only economic test of a shortage of natural resources.

自然资源匮乏的唯一经济判断是成本,而不是实物的稀缺。

17、As demand? and prices? rise, a scarcity of fossil fuels will bring economic restructuring.

随着需求增加和价格的上涨,化石燃料的短缺将引发经济重组。

18、Absent scarcity and alternative uses of available resources, there is no economic problem.

缺乏稀缺和现有资源的其他用途, 就没有经济学问题.

以上是简答网为您整理的scarcity怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于scarcit

y的用法、scarcity的释义、scar

city的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/scarcity>

